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Experiența mea în cadrul proiectului Blue Trails a fost una foarte placută, educativă, plină 

de cunoaștere și deprindere de informații noi. 

În primul rând, partea legată strict de proiect a fost captivantă. Prezentarea tuturor 

proiectelor mi s-a parut bine organizată, astfel încât am adunat și am reținut aproape toate 

informațiile care ne-au fost împărtășite. Am aflat informații utile despre ecosistemul marin, despre 

cum funcționează acesta și despre cum trebuie noi să îl protejăm astfel încât să rămână așa cum 

este astăzi, ba chiar mai bine. Activitatea practică pe care am avut-o vineri m-a ajutat să înțeleg 

mai bine problema microplasticului de pe plajele României, dar a fost interesant și că am putut 

calcula nivelul de clorofilă din algele din apa dulce. Vizita la Academia Navală ”Mircea Cel 

Bătrân” mi-a prezentat în detaliu ce înseamnă meseria de navigator și inginer marin, oferindu-ne 

un tur explicit al instituției, prin laboratoare și săli dotate cu aparate specifice. Partea mea preferată 

a fost simulatorul, care ne-a indus pe toți în eroare, crezând că ne mișcăm și navigăm cu adevărat. 

În legatură cu treasure hunt-ul, acesta ne-a pus în mișcare pe toți, ne-a oferit și ocazia de a vedea 

o parte din Constanța și am fost foarte fericiți când am aflat că suntem echipa câștigătoare. 

În al doilea rând, mi-a plăcut foarte mult amabilitatea celor care ne-au îndrumat pe 

parcursul proiectului. Aceștia au fost alături de noi mereu, aveau grijă să nu ne rătăcim, să fie totul 

aranjat și comod pentru noi. Niște adolescenți foarte prietenoși și săritori, fără ei totul ar fi fost 

mult mai dificil. 

Mi-a plăcut și că în aceste activități a trebuit să lucrăm în echipă, dezvoltându-ne simțul 

cooperării, atât cu elevii școlii noastre, cât și cu cei din celelalte orașe. Condițiile care ne-au fost 

oferite au fost unele bune, nu am nimic de reproșat. Mi-a plăcut atmosfera, a fost una foarte plăcută. 

Un proiect reușit și din acest punct de vedere! 

Mai jos am atașat câteva imagini surprinse de mine în această experiență. 

 

 



 

 

 


